

PATENT ASSIGNMENT

Electronic Version v1.1

Stylesheet Version v1.1

SUBMISSION TYPE:	NEW ASSIGNMENT
NATURE OF CONVEYANCE:	ASSIGNMENT
CONVEYING PARTY DATA	
Name	Execution Date
LOKKI S.A. (SocieteAnonyme)	05/11/2009
RECEIVING PARTY DATA	
Name:	Brainstorming
Street Address:	8 rue Pelletier
City:	Lyon
State/Country:	FRANCE
Postal Code:	69004
PROPERTY NUMBERS Total: 1	
Property Type	Number
Patent Number:	6050991
CORRESPONDENCE DATA	
Fax Number:	(703)892-4510
<i>Correspondence will be sent via US Mail when the fax attempt is unsuccessful.</i>	
Phone:	703.486.1150
Email:	PUSDKT@eitangroup.com
Correspondent Name:	EMPK & Shiloh, LLP c/o Landon IP Inc.
Address Line 1:	1725 Jamieson Ave
Address Line 4:	Alexandria, VIRGINIA 22314
ATTORNEY DOCKET NUMBER:	101307-38-25
NAME OF SUBMITTER:	Anat Sheinkin
Total Attachments: 16 source=assignemnt-doc-25NOV09#page1.tif source=assignemnt-doc-25NOV09#page2.tif source=assignemnt-doc-25NOV09#page3.tif source=assignemnt-doc-25NOV09#page4.tif source=assignemnt-doc-25NOV09#page5.tif	

CH \$40.00 6050991

501024940

PATENT
REEL: 023565 FRAME: 0429

source=assignemnt-doc-25NOV09#page6.tif
source=assignemnt-doc-25NOV09#page7.tif
source=assignemnt-doc-25NOV09#page8.tif
source=assignemnt-doc-25NOV09#page9.tif
source=assignemnt-doc-25NOV09#page10.tif
source=assignemnt-doc-25NOV09#page11.tif
source=assignemnt-doc-25NOV09#page12.tif
source=assignemnt-doc-25NOV09#page13.tif
source=assignemnt-doc-25NOV09#page14.tif
source=assignemnt-doc-25NOV09#page15.tif
source=assignemnt-doc-25NOV09#page16.tif

AGREEMENT TO ASSIGN PATENTS AND KNOW-HOW

Between the undersigned:

The company Lokki

A simplified limited company under French law with capital of €228,673.53,
Having its Registered Office at 14, rue Frédéric Mistral - 38370 Les Roches de Condrieu,
Registered in the Commercial and Companies Register as number 394 639 702, and
Represented by Didier Parzy, who states expressly that, in his capacity as Chairman of the
Board of Directors, he has full powers to act in this matter

Hereinafter referred to as the "Assignor",

on the one hand

and:

The company Brainstorming

A limited liability company (SARL) under French law with capital of 10,000 euros
Having its Registered Office at 8 rue Pelletier - 69004 Lyon,
Currently in the course of Company Registration, and
Represented by Patrick Bouton, who, in his capacity as Executive duly authorized for the
purposes of this Agreement, has full powers to act in this matter,

Hereinafter referred to as the "Assignee"

on the other hand,

The Assignor and the Assignee being hereinafter referred to collectively as the "Parties" and
individually as a "Party".

With the involvement of:

The company Medlis

A limited company under Swiss law,

Having its Registered Office at 29 rue Pré Bouvier in Meyrin (Canton of Geneva) in Switzerland, and

Represented by François Brulhart, who, in his capacity as Director duly authorized for the purposes of this Agreement, has full powers to act in this matter,

PREAMBLE

1°) The Assignor states that it owns 50% of the following patents and patent applications:

a) the patent entitled “pulsed-emission laser apparatus for medical use”

France	FR9411865	Filed
(patent		29/09/199
issued)		4
	US6050991	
United		Filed
States		28/03/199
(patent		7
issued)		

These patents were originally filed in the Assignor’s name. In an agreement signed on 15 October 2005, a 50% share in the ownership was assigned to the Swiss company Medlis and filed in the French National Patents Register under the number 163324.

b) the patent entitled “pulsed-emission laser apparatus”, filed in the Assignor’s name.

France	2 906 091	Filed
(patent		19/09/200
issued)		6
	WO	
Europe		Filed
(patent	(PCT)	19/09/200
applied	2008/0	7
for)	35012	

These two Patents are linked to the product known as the YAP Laser, and not to any other products designed, developed and manufactured by the Assignor.

In the context of this contract, the term Patents, as used hereinafter in the text, is taken to include the patents referred to in a) and b) above, and the know-how associated with the YAP Laser.

On 15 October 2005, the company Medlis and the Assignor signed an assignment agreement, a collaboration contract and joint-ownership rules. Brainstorming affirms that it is aware of these contracts. Under these contracts, the company Medlis legally owns a 50% share in the Patents, even though its co-ownership is not always recorded in the various Registers,

Even before this Agreement was signed, it became evident from the existing business relationship between the directors of each Party that the Assignor was seeking a third party to enable it to expand or complete the commercial, technical and clinical development of its products connected to the Patents.

In this context, the Assignee considered developing the laser apparatus protected by the Patents for use in dentistry, where it has know-how, and approached the Assignor in order to acquire its share in the Patents.

The Assignor states that there are no obstacles to this assignment, and that it may transfer the ownership of the Patents and their peaceful enjoyment.

It states that it has not to date received any administrative, judicial or other notification that could impose either a partial or total ban on exploiting the Patents, or that could limit their industrial and/or commercial use.

The Assignor states that it is not undergoing compulsory liquidation and is not in receivership. The Assignor states that there is no administrative or commercial prohibition preventing the Patents from being transferred.

The Assignor also states that it is currently resolving some difficulties with the advice of a court-appointed expert (under a *mandat ad hoc*), and the Assignee acknowledges it is aware of this.

In the light of these facts, the Parties agree as follows:

Article 1 – Subject of the assignment

- 1.1 - The Assignor assigns and transfers to the Assignee, who accepts it without restriction or reservation, the full and entire ownership of the share of the Patents that it holds, this being 50%.

1.2 - This assignment also applies to all the know-how associated with the YAP Laser and to all the existing regulatory information on the medical equipment, in particular the CE marking.

1.3 - The assignment applies in all countries covered by the Patents' registrations. It also includes the right to extend to foreign equivalents abroad, and to exploit the know-how associated with the YAP Laser throughout the entire world.

1.4 - The ownership of the Patents shall be transferred on the date that this Agreement is signed.

Article 2 – Scope of the assignment

2.1 - The assignment includes transferring to the Assignee all the prerogatives attaching to the Patents, including the right of extension associated with the Patents, and all the expenses associated with them,

2.2 - The Assignor also transfers to the Assignee, who accepts them, all the rights to start legal proceedings for earlier acts of infringement that might have been committed, and that are not time-barred at the date of this Agreement. Any expenses, liabilities or profits that might result from acts of infringement not currently known, but that turn out to have been committed before the date of this Agreement, shall be borne by and benefit the Assignee.

2.3 - Hence under the terms of this Agreement, the Assignee is the subrogee for all the rights, acts and privileges of the Assignor regarding the Patents, and may use them freely from the time that this Agreement comes into force.

2.4 - The Assignor states that it has not granted any usage licence, other than that to the company Medlis, or made any total or partial assignment, other than that to the company Medlis, or given any lien or pledge regarding any of the Patents to any other natural person or legal entity; and that therefore it is entirely free to dispose of the resulting proprietary rights.

2.6 - The Assignor undertakes to send, or have sent by its usual advisor, all the documents associated with drafting and maintaining the Patents, and with Patent procedure, within 30 days; and also all the files for the CE marking for the medical apparatus and the quality-system registrations relating to the apparatus.

Article 3 - Guarantee

3.1 - The Assignor does not give the Assignee any other guarantee other than its warranty for its own acts and its guarantee that the Patents actually exist.

The Assignor guarantees that the annual payments to maintain the Patents have been fully paid on the day this Agreement is signed. However, if it transpires that one of the Patents was void at that date because the invention that was its subject was disclosed before the patent was filed, the Assignee may demand repayment of part of the assignment price.

In this regard, it is made explicit that the Assignor has freely communicated as necessary to its current subcontractors the technical documents required to construct products associated with the Patents.

3.2 - The Assignor guarantees that on the day this Agreement is signed, it is not aware either of any dispute or challenge relating to the Patents, or of any information that might indicate that the Patents could be considered as infringements of or dependent on a dominating patent.

3.3 - The Assignor states that it will sign all the documents required to ensure that this Agreement may be fully executed, and in particular to register the assignment at the various national and international Patent Offices.

3.4 - The Assignor shall refrain from any behaviour which in fact or in law inhibits the Assignee in using the Patents.

Article 4 – Price of the assignment

4.1 - This assignment is agreed for the fixed and inclusive price of euros
excluding tax, or euros
including VAT at 19.6%, payable by the Assignor to the Assignee as a certified cheque at the
latest on 30 April 2009. This amount includes VAT of .

If the amount is not paid on 30 April 2009, this Agreement shall be null and void, and the protocol formally agreed on 17 April 2009 shall be cancelled.

4.2 - The Assignor and the Assignee state that, on pain of the penalties defined in Article 1837 of the French General Taxation Code for wrongful affirmation, this document sets out the entire agreed price.

4.3 - The Assignee must register this assignment at the various Patent Offices, and shall bear the cost of doing so.

4.5 - Each Party shall bear the expenses and fees it incurs in relation to this assignment.

Article 5 – Transfer of knowledge

5.1 - The Assignee states that it has at this date received from the Assignor all the plans, studies and prototypes in its possession and necessary for the optimal manufacture of products based on the Patents.

5.2 - In addition, the Assignor undertakes that during the two years following the signing of this Agreement, it will provide all the technical assistance and communicate all the know-how required to make optimal use of the Patents.

5.3 - Similarly, the Assignor must provide its technical assistance and know-how when approval documents and marketing applications for products based on the Patents are being prepared.

Article 6 –Preferential right

6.1 - The Assignor promises to offer to the Assignee any development of and any enhancement to the YAP Laser and its accessories for a period of three years after this Agreement is signed.

6.2 - The Assignor shall refrain from selling any development of or enhancement to the YAP Laser to a third party, without offering it in writing first to the Assignee. The Assignee shall be free to decide whether or not it buys the accessories, developments or enhancements relating to the YAP Laser.

The Assignee shall exercise its right to the option within 90 days of receiving the written proposal from the Assignor.

Article 7 - Confidentiality

7.1 - Each Party undertakes that from the time this Agreement is signed, it shall treat as strictly confidential both all the information, technical studies and drawings that are sent to it relating to the Patents, and also all the information of a business nature that it comes to know about the other Party. In consequence, it will not communicate any of this information to anyone without beforehand obtaining the express written permission of the other Party.

7.2 - It is accepted that this confidentiality obligation shall not apply to information that is communicated to third parties by publishing Patent applications, or that comes into the public domain without either one of the Parties being directly or indirectly at fault.

Article 8 – Agreement of the co-owner, the company Medlis

As regards this Agreement, Medlis' representative acts on its behalf, and the company gives its express agreement to this assignment and thus waives its pre-emptive right.

Furthermore, as stated above, on 15 October 2005, Medlis and the Assignor signed a collaboration contract and joint-ownership rules.

The signatories to this document have together expressly decided to cancel these contracts (the collaboration contract and the co-ownership rules agreed on 15 October 2005) outright, without any compensation.

In view of this, the company Medlis and the Assignee will revise and rewrite the co-ownership rules.

In addition, Medlis states that it is fully aware that the companies Lokki and Brainstorming will regularize the exclusive manufacturing and marketing licences, and expressly agrees to this.

Article 9 – Sundry - Applicable law and grant of jurisdiction

9.1 - This document is subject to French law.

9.2 - If any difference arises between the Parties as to the interpretation and/or the execution of this Agreement, and the Parties do not succeed in resolving it between themselves in a reasonable time of no longer than three months, the difference shall fall within the competence of the Courts in Lyon.

In executing this Agreement, the Assignor and the Assignee elect domicile at their respective Registered Offices.

In five (5) master copies, one for registering with the French Collector of Taxes and one for filing with the French National Patents Office (*Registre National des Brevets*).

24 April 2009.

For Lokki Didier Parzy



For Medlis

Francois Bonheur



PATENT

REEL: 023565 FRAME: 0438

For Brainstorming Patrick Bouton



Registered at: Service des Impôts des Entreprises (*French Business Tax Office*) Lyon Nord

11/05/2009 Document no. 2009/208 Case no. 3

Ext. 902

Registration: €125

Penalties:

Total settlement: one hundred and twenty-five euros

Amount received: one hundred and twenty-five euros

Officer



Jacques PITTELOU
Agent

**CONVENTION CESSIION DE BREVETS
ET DE SAVOIR FAIRE**

Entre les soussignées :

La société LOKKI

Société par actions simplifiée au capital de 228.673.53 Euros

Dont le siège social est situé au 14, rue Frédéric Mistral – 38370 Les Roches de Condrieu

Immatriculée au registre du Commerce et des Sociétés sous le numéro 394 639 702,

Représentée par Monsieur Didier Parzy, ayant tous pouvoirs à cet effet, en sa qualité de Président du Conseil d'Administration comme il le déclare expressément,

Ci-après désignée « le Cédant »

D'une part,

ET :

La société BRAINSTORMING

SARL au capital de 10 000 Euros

Dont le siège social est 8 rue Pelletier – 69004 LYON

En cours d'immatriculation

Représentée par Monsieur Patrick BOUTON, ayant tous pouvoirs à cet effet, en sa qualité de Gérant dûment habilité aux fins des présentes,

Ci-après désignée « le Cessionnaire »

D'autre part,

Le Cédant et le Cessionnaire étant ci-après collectivement dénommés les «Parties» ou individuellement une « Partie ».

FB PZ
SD

AVEC LA PARTICIPATION DE :

La société **MEDLIS**

Société anonyme de droit suisse

Dont le siège social est situé 29 rue Pré Bourvier à Meyrin (Canton de Genève) en Suisse

Représentée par Monsieur François BRULHART, ayant tous pouvoirs à cet effet, en sa qualité d'administrateur dûment habilité aux fins des présentes,

EXPOSE

1°) Le Cédant déclare être propriétaire, pour 50 %, des brevets et demandes de brevets suivants :

- a) brevet ayant pour titre « appareil laser à émission pulsée utilisé dans le domaine médical »

	France (brevet délivré)	FR9411865	Déposé le 29/09/1994
	Etats-Unis (brevet délivré)	US6050991	Déposé le 28/03/1997

Ces brevets ont été déposés initialement au nom du Cédant. Une quote part de propriété de 50% a été cédée à la société suisse Medlis par une convention conclue le 15 Octobre 2005, inscrite auprès du Registre National des Brevets français sous le numéro 163324.

- b) brevet ayant pour titre « appareil laser à émission pulsée », brevet déposé au nom du Cédant.

	France (brevet délivré)	2 906 091	Déposé le 19/09/2006
	Europe (demande de brevet)	WO (PCT)2008/0 35012	Déposé le 19/09/2007

Ces deux BREVETS sont liés au produit désigné sous l'appellation LASER YAP, à l'exclusion de tous autres conçus, développés et fabriqués par le Cédant.

RB F3
R

Dans le cadre du présent contrat, il faut comprendre le terme BREVETS comme intégrant les brevets précités en a) et b) ainsi que le savoir-faire lié au LASER YAP, ci-après désignés par BREVETS.

Une convention de cession, un contrat de collaboration et un règlement de copropriété ont été signés le 15 Octobre 2005 entre la société Medlis et le Cédant, contrats dont Brainstorming atteste avoir pris connaissance. Dans le cadre de ces contrats, la société Medlis est juridiquement propriétaire d'une quote-part de 50% des BREVETS, sans que cette copropriété ne soit toujours inscrite auprès des différents registres.

Dans le cadre des relations commerciales qui préexistent entre les dirigeants de chacune des Parties antérieurement à la signature des Présentes, il est apparu que le Cédant recherchait un tiers lui permettant d'accroître ou de finaliser le développement commercial, technique et clinique de ses produits liés aux BREVETS.

C'est dans ces conditions que le cessionnaire s'est proposé pour développer les appareils lasers protégés par les BREVETS, dans le domaine dentaire, pour lequel elle détient un savoir-faire, et s'est rapprochée du Cédant aux fins d'acquisition de sa quote-part des BREVETS.

Le Cédant déclare que rien ne s'oppose à la présente cession, et qu'il peut transférer la propriété des BREVETS et leur jouissance paisible.

Il déclare qu'il n'a reçu à ce jour aucune notification administrative, judiciaire ou autre tendant à une mesure d'interdiction partielle ou totale d'exploitation ou à restreindre l'exploitation industrielle et/ou commerciale des BREVETS.

Le Cédant déclare ne pas être concerné par une procédure de liquidation ou de redressement judiciaire. Le Cédant déclare qu'aucune interdiction administrative ou commerciale n'empêche la transmission des BREVETS.

Le Cédant déclare par ailleurs qu'il est actuellement soumis au régime de la procédure de mandat ad hoc, ce que reconnaît savoir le Cessionnaire.

Ceci exposé et à cette fin, il a été convenu ce qui suit :

Article 1 – Objet de la cession

1.1 - Le Cédant cède et transfère au Cessionnaire, qui l'accepte sans aucune restriction ni réserve, la pleine et entière propriété de la quote-part des BREVETS qu'il détient à savoir 50%.

PS
PS

1.2 - Cette cession porte également sur tout le savoir-faire lié au LASER YAP ainsi que sur les données réglementaires existants pour les dispositifs médicaux notamment le marquage CE.

1.3 - Cette cession porte sur tous les territoires couverts par les enregistrements des BREVETS et emportera également le droit d'étendre à l'étranger les équivalents étrangers ainsi que d'exploiter le savoir-faire lié au LASER YAP dans le monde entier.

1.4 - La date du transfert de propriété des BREVETS est celle de la signature du présent contrat.

Article 2 – Portée de la cession

2.1 - La présente cession emporte transmission, au bénéfice du Cessionnaire, de l'ensemble des prérogatives afférent aux BREVETS, en ce compris le droit d'extension attachés aux BREVETS, ainsi que de l'ensemble des charges qui y sont attachées.

2.2 - Le Cédant transfère également au Cessionnaire, qui l'accepte, tous les droits de poursuite judiciaire sur les faits de contrefaçon antérieurs non prescrits à la date des présentes et qui auraient pu être commis. Les éventuels frais, risques ou bénéfices qui pourraient résulter de faits de contrefaçon qui, sans être connus à ce jour, auraient pu être commis antérieurement à la date des présentes, seront supportés par le Cessionnaire et profiteront au Cessionnaire.

2.3 - En conséquence, le Cessionnaire, se trouve, aux termes des présentes, subrogé dans tous les droits, actions et privilèges du Cédant sur les BREVETS dont il pourra disposer librement à compter d'entrée en vigueur du présent contrat.

2.4 - Le Cédant déclare qu'il n'a consenti aucune licence d'exploitation, autre que celle concédée à la société Medlis, ni aucune cession totale ou partielle autre que celle cédée à la société Medlis, ni aucun droit de gage ou nantissement sur l'un des BREVETS à aucune personne physique ou morale, et qu'en conséquence, il a l'entière faculté de disposer librement des droits privatifs qui en découlent.

2.6 - Le Cédant s'engage à transmettre, ou à faire transmettre par son conseil habituel, toutes les pièces liées à la rédaction, à la maintenance, et à la procédure des BREVETS, dans les 30 jours ainsi que les dossiers de marquage CE des dispositifs médicaux et les enregistrements du système qualité relatifs aux dispositifs.

Article 3 – Garantie

3.1 - Le Cédant ne donne au Cessionnaire aucune autre garantie que celle de son fait personnel et de l'existence matérielle des BREVETS.

 PB 

Le Cédant garantit que les annuités pour maintenir les BREVETS, ont bien été payées au jour de la signature des présentes. Toutefois, s'il apparaissait que l'un des BREVETS était nul du fait de la divulgation de l'invention objet d'un des BREVETS préalablement à son dépôt, le Cessionnaire pourra demander une restitution d'une partie du prix de cession.

A ce titre, il est rappelé que le Cédant a librement et nécessairement communiqué, à son ou ses sous traitants actuels les documents techniques nécessaires à la construction des produits liés aux BREVETS.

3.2 - Le Cédant garantit qu'au jour de la signature du présent contrat, il n'a connaissance d'aucun litige, ni d'aucune contestation, relatif aux BREVETS, de même que d'aucun élément laissant penser que les BREVETS peuvent être considérés comme contrefaisants ou dans la dépendance d'un brevet dominant.

3.3 - Le Cédant déclare qu'il signera tous les documents nécessaires à assurer la pleine exécution du présent contrat, notamment aux fins d'inscription de la cession auprès des différents offices nationaux et internationaux des Brevets.

3.4 - Le Cédant s'abstiendra de tout comportement qui en fait ou en droit troublerait le Cessionnaire dans l'exploitation des BREVETS.

Article 4 – Prix de la cession

4.1 - La présente cession est consentie moyennant un prix global et forfaitaire de 100 000 (cent mille) euros, hors taxe, soit 120 000 (cent vingt mille) euros TTC (TVA à 19,6 %) payable par le cédant au cessionnaire au moyen d'un chèque certifié au plus tard le 30 avril 2009 dont 10 000 (dix mille) euros TVA.

A défaut de règlement le 30 avril 2009, la présente convention sera nulle et non avenue et le protocole régularisé le 17 avril 2009 sera caduc.

4.2 - Le Cédant et le Cessionnaire déclarent sous les peines édictées à l'article 1837 du code général des impôts que le présent acte exprime l'intégralité du prix convenu.

4.3 - Les frais relatifs à l'inscription de la présente cession auprès des différents Registres des Brevets seront à la charge du Cessionnaire qui s'y oblige.

4.5 - Les frais et honoraires engagés par chacune des parties dans le cadre de la présente cession resteront à la charge de chacune des parties.

Article 5 – Transfert des connaissances

5.1 - Le Cessionnaire déclare avoir reçu ce jour du cédant tous les plans, études, prototypes se trouvant en sa possession et nécessaires à la fabrication optimale des BREVETS.

PB PR
D

5.2 - De plus, le Cédant s'engage, pendant deux ans à compter de la signature du présent contrat, à apporter toute l'aide technique et à communiquer tout le savoir-faire nécessaires à l'exploitation optimale des BREVETS.

5.3 - De même, le Cédant devra apporter son aide technique et son savoir faire pour la réalisation des dossiers d'homologation ou des demandes de mise sur le marché des produits issus des BREVETS.

Article 6 – Droit de préférence

6.1 - Le Cédant s'engagera pendant une durée de trois ans à compter de la signature du présent contrat, à proposer au Cessionnaire tout développement et tout perfectionnement du LASER YAP et de ses accessoires.

6.2 – Le Cédant s'interdit de vendre à un tiers tout développement et tout perfectionnement du LASER YAP sans en faire proposition, préalable et par écrit, au Cessionnaire qui demeurera libre d'acheter ou de ne pas acheter les développements ou perfectionnements ou accessoires du LASER YAP.

Le Cessionnaire exercera son droit d'option dans un délai de 90 jours à compter de la réception de la proposition écrite faite par le Cédant.

Article 7 – Confidentialité

7.1 - A compter de la signature du présent contrat, chaque partie s'engage à considérer comme strictement confidentielles toutes les informations, études techniques, schémas, relatifs aux BREVETS qui lui sont communiqués ainsi que toutes les informations de nature commerciale dont elle aurait connaissance sur l'autre partie, et par conséquent, à ne les communiquer à quiconque, sans l'autorisation expresse, préalable et écrite de l'autre partie.

7.2 - Il est bien entendu que cette obligation de confidentialité ne s'applique pas aux informations qui seraient communiquées aux tiers par la publication des demandes de BREVETS ou tomberaient dans le domaine public sans faute, directe ou indirecte, de l'une ou l'autre des parties.

Article 8 – Agrément du copropriétaire la société MEDLIS :

La société MEDLIS intervient aux présentes par son représentant et confère expressément son accord à la présente cession et renonce de ce fait à son droit de préemption.

PS ER


Il est en outre rappelé qu'un contrat de collaboration et un règlement de copropriété ont été signés le 15 Octobre 2005 entre la société Medlis et le Cédant.

De convention expresse entre les signataires du présent acte, il est décidé de résilier purement et simplement ces contrats (contrat de collaboration et un règlement de copropriété du 15 Octobre 2005) et ce, sans aucune indemnité.

C'est dans ces conditions que la société MEDLIS et le cessionnaire vont régulariser au nouveau règlement de copropriété.

Par ailleurs, la société MEDLIS déclare être parfaitement informée que les sociétés Lokki et Brainstorming vont régulariser des licences de fabrication et de commercialisation exclusives et y consent expressément.

Article 9 - Divers - Loi applicable et attribution de compétence

9.1 - Le présent acte est soumis à la loi française.

9.2 - Tout différend né entre les parties de l'interprétation et/ou de l'exécution du présent contrat sur lesquels les parties ne parviendraient pas à s'entendre, dans un délai raisonnable n'excédant pas trois mois, seront de la compétence exclusive des Tribunaux de Lyon.

Pour l'exécution des présentes, le Cédant et le Cessionnaire élisent domicile respectivement en leur siège social.

En cinq (5) exemplaires dont un pour enregistrement auprès de la recette des impôts et un pour l'inscription au Registre National des Brevets
Le 24 AVRIL 2009.

Pour Lokki
M. Didier Parzy



Pour Medlis

François Bruckert
K. Hunt

Pour Brainstorming
M. Patrick Bouton



Enregistré à : SERVICE DES IMPOTS DES ENTREPRISES LYON
NORD

Le 11/05/2009 Bordereau n°2009/208 Case n°3

Ext 902

Enregistrement : 125 €

Pénalités :

Total liquidé : cent vingt-cinq euros

Montant reçu : cent vingt-cinq euros

L'Agent

Jacques PITTELOU
Agent



PATENT

RECORDED: 11/25/2009

REEL: 023565 FRAME: 0446